



**NOTICE TO ALL SHAREHOLDERS OF
INTERNATIONAL HOLDINGS
COMPANY PJSC**

**إخطار إلى جميع المساهمين في
الشركة العالمية القابضة ش.م.ع**

Dear Shareholder,

السادة/ المساهمين الكرام،

Further to the announcement made by IHC regarding its scheduled General Assembly Meeting to be held electronically/remotely on April 12th, 2020 at 5pm, we would like to inform you that your participation is very important. Therefore, if you have any question on the meeting agenda items, please send your question(s) by email to: Ask-AGM@ihcuae.com; during the period from 9am on 09/04/2020 to 3pm on 11/04/2020, and we will be pleased to answer your question(s) during the meeting session.

إحاطاً للإعلان الصادر عن مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع بشأن إجتماع الجمعية العمومية السنوية المقرر إنعقاده عن بعد/إلكترونياً وذلك في تمام الساعة الخامسة مساءً من يوم الأحد الموافق 2020/04/12، نفيدكم بأن مشاركتكم تهمنا!

لذلك إذا كان لديك أي سؤال أو استفسار حول بنود جدول أعمال الاجتماع، يرجى إرساله على البريد الإلكتروني: Ask-AGM@ihcuae.com خلال الفترة من 9 صباحاً بتاريخ 2020/04/09 إلى الساعة 3 ظهراً بتاريخ 2020/04/11، وسنكون سعداء بالرد على أسئلتكم خلال جلسة الاجتماع.

Kindly consider providing the following information when sending your question(s) by email:

كما يرجى مراعاة تزويدنا بالمعلومات التالية عند إرسال أسئلتكم بالبريد الإلكتروني:

Full Name:

الإسم بالكامل:

Investor no./Share Certificate no.:

رقم المستثمر/المساهم أو رقم الشهادة:

Number of Shares:

عدد الأسهم المملوكة:

Emirates ID no.:

رقم بطاقة الهوية:

Best Regards,



مع خالص الشكر،

On behalf of The Board of Directors of
International Holdings Company PJSC,

بالتأييد عن مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع،

Note: Participation is limited to the Shareholders who are entitled to vote in the General Assembly Meeting.

ملحوظة هامة: تقتصر المشاركة على المساهمين أصحاب الحق بالتصويت بالجمعية العمومية.